

Referat fra bestyrelsesmøde lørdag 20. juni 2026 kl. 09:00.

GRF ”Regnersgaards Plantage

Sted: Arne Jensen, Solkrogen 21

Deltager: Henrik Mailand, Mette Dyhr, Tina Daugaard (suppl.), Arne Jensen

Digital deltagelse: Peter Kjær, Rasmus Fich

Afbud: Birgitte Sloth, Mirek Hansen (suppl.)

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra sidste møde.
3. Vand i forhold til ”Holmen” og vores område – status.
4. Veje – Martin har fornyeligt lavet Violvænget, Solkrogen og Lindevej.
5. Veje – vi lavede selv de resterende på arbejdsdagen.
6. Legepladsgrund.
7. Status fra kassereren / Birgitte.
8. Budget 2026 – 2027.
9. Borde og stole udlejning.
10. Forslag sauna på strandengen.
11. Petanquebane.
12. Kommentarer til område 4 repræsentantskabsmøde 25. april.
13. Næste møde.
14. Evt.

Ad. 1. Godkendt.

Ad. 2. Godkendt.

Ad. 3. ”Holmens Vandløbslaug” har skrevet til Kalundborg for nyt i sagen, men har ikke modtaget svar endnu.

Der er orienteringsmøde d. 18. aug. i Svallerup Forsamlingshus.

Ad. 4. Fine veje! Vi mangler faktura vedr. rep. af Violvænget, Solkrogen og Lindevej.

Ad. 5. ”Egne” veje er i fin stand. Henrik undersøger muligheden for at lægge stabil ud på alle veje, - men kun i køresporet.

Ad. 6. Vi indbyder Birgitte Sloth, Stig Thomsen og Tom Rasmussen til møde lørdag d. 19. sept. kl. 09:00 – 10:00. Arne sender mail. En af vores betingelser er, at grunden ikke ryddes totalt. Henrik afklarer med

ejendomsmægler hvilke regler der er gældende for evt. salg og hvad værdien er af grunden.

Sidste: ny mødedato skal findes.

Ad. 7+8. Birgitte havde inden mødet sendt en regnskabsstatus her kort før regnskabsårets afslutning 30/6.

- 3 medlemmer mangler at betale kontingent.
- generalforsamlingen.
- Vedr. posten ”grøfter og rabatter” skriver Birgitte:

Vi har en konto der hedder grønne og rabatter – der ikke bruges pt. – men jeg vil foreslå at alle udgifter vedrørende vandløb og vandløbslaug konteres her (pt. er det under kystsikring og strandeng, men det forekommer forkert). Vi kan omdøbe den så den hedder Afvanding og vandløb eller sådan noget.

- Beslutning: Kontoen ”grønne og rabatter” omdøbes jf. Birgittes forslag til ”afvanding og vandløb”, her konteres fremover relevante udgifter.
- Fortsat kontingent til vindmøllelauget tages op på generalforsamlingen.

Endvidere skriver Birgitte:

Vi har en post der hedder kørsel/telefon, som vi ikke har brug i år – jeg tænker det har været noget refusion til nogen af noget, og vi kan godt beholde den, hvis der skulle blive brug for de i fremtiden, men de andre konti er mere formålsorienterede (det betyder også at gaver der er givet som tak for en specifik indsats konteres under indsatsens formål – fx gave som tak for kørsel af badebro konteres under badebro etc.). Det der konteres som ”gaver” er ”rigtige gaver” – fx til afgangende bestyrelsesmedlemmer. Jeg vil foreslå, at vi fastholder kontoen, selvom vi ikke planlægger at bruge (ret meget) på kørsel/telefon. Og at vi fastholder princippet om, at ”specifikke takkegaver” konteres på formålet.

- Beslutning: Posten ”kørsel og telefon” fastholdes.
- Beslutning: Fremover godtgøres formand og kasserer for div. udgifter med kr. 800.- årligt. Denne post skal indføres i budget.
- Beslutning: Specifikke takkegaver konteres fremover under formålet. Øvrige gaver konteres under ”gaver”
- Posten ”teltleje” fjernes.
- På generalforsamlingen foreslås det årlige kontingent på kr. 1000,- fastholdt.

Ad. 9. Bestyrelsen besluttede at vi ikke udlejer stole og bord.

Ad. 10. Bestyrelsessuppleant Tina Daugaard undersøger pris, størrelse, regler m.m. for evt. mobil sauna på strandengen.

Evt. forslag på generalforsamling.

Ad. 11. Bestyrelsen anbefaler et nej til petanquebane på fællesgrunden af hensyn til de omkringliggende naboer.

Ad. 12. Referat fra mødet:

Deltagere i mødet: Annette Kaae(Svallerup strand) Preben Lauridsen (Frøparken) Gerda Nielsen (Svallerup strand) Annie Larsen (Bjerger Nordstrand) John Hædersdal (Bjerger Nordstrand) Finn Hammerum (Frøparken) Freddy Neumann (Bjerger Lyng) Søren Gyde Poulsen (Gormsgården) Arne Jensen (Regnersgaard plantage) Kim Schantz (Gormsgården) Freddy Neumann valgt som ordstyrer.

1. Årsrapporten v/Annette Annette fremlagde den udsendte årsrapport. Husk at kigge på Holmens vandløbalavs hjemmeside hvor opdateringer om pumpeprojekt sker med jævne mellemrum. Husk også at dele informationer fra møder o.l. med medlemmerne. Da Holmen er en del af paragraf 3 områderne er det sandsynligt at projektet omkring afvanding af sommerhusområderne vil tage tid. Visse steder i område 4 hjælper de extra oprensning ved udløbet ved Svallerup strand, andre områder mærker ikke den store forskel i grundvandstanden. Årsrapporten vedtaget.

2. Godkendelse af regnskab v/Annie Annie fremlagde regnskab da kassereren var forhindret i deltagelse i mødet.. Ingen kommentarer. Regnskabet godkendt.

3. Forslag om, at vi i kommende regnskabsår opkræver 5 kr. pr. medlem. Årsag: vi ønsker at have midler til at kunne invitere oplægsholdere m.m. Annette fremlagde forretningsudvalgets forslag om extra opkrævning af 5,-kr pr medlem. Vedtaget uden yderligere kommentarer. Måske kunne vi lave oplæg for alle på tværs af foreninger?

4. Forslag om vedtægtsændringer - § 7 ændres til: Fællesrepræsentationens midler er indsat på en foreningskonto. Kassereren er til enhver tid pligtig til at forelægge regnskab med bilag for såvel forretningsudvalg som revisorer. Eneste udfordring er omkostningerne ved etablering af foreningskonto. Peter Nielsen (LA) fra Kalundborgs kommunalbestyrelse har muligt forslag til billig løsning. Sendes til Annette. Forslaget enstemmigt vedtaget.

5. Valg: På valg: Formand Annette Kaae - VALGT Sekretær Preben Lauridsen – VALGT Revisorer: Søren Gyde VALGT Annie Larsen – modtager ikke genvalg Revisorsuppleant – Freddy Neumann – VALGT som revisor

6. Evt. Kim gjorde opmærksom på den forkerte mødeadresse i indkaldelsen, som gjorde at han og Peter ankom senere til mødet. Annette beklagede fejlen. Trafik er stadig et fokusområde. Desværre ofte gæster og håndværkere som ikke kan overholde de anbefalede hastigheder. Hundepose-skilte til påklæbning på egen skraldespand kan bestilles hos Dansk kennel Klub. Skiltet indikerer at ”her må man gerne smide sine høm høm pose”. Tilsyneladende er området ramt af flere indbrud og tyverier. OBS: Ved indbrud eller tyveri: Informer forretningsudvalget så vi kan få et overblik over omfanget.

7. Oplæg ved Peter Nielsen fra Kommunalbestyrelsen i Kalundborg Kommune, medlem af Teknik-, natur- og miljøudvalget, samt ny repræsentant i Landliggerudvalget. Peter

fortalte om, hvad der rør sig i Kalundborg kommune. Peter fokus er "sammenhængskraft" hvor beslutninger og dialog gøres borgernært. En del diskussion om Holmen og afvandingsproblemer i området, inklusiv også Bjerge Sydstrand. Pumpe- og digeløsning kan trække ud, og derfor skal der måske søges mod en interim løsning. Diskussion om Kalundborg kommunes regulativ om slamsugning af bestemt udbyder.

Ad. 13. Generalforsamling lørdag d. 1.august kl. 10:00 på fællesgrunden.
Bestyrelsen mødes kl. 09:00.

Ad. 14. Intet nyt fra "Skov- og Naturstyrelsen" vedr. sti foran N. Regnersgaard
(for evt. aftale kontakter Henrik Niels Regnersgaard).

Foreningen skal have et betalingskort, - Birgitte sørger for det.

Referent: Arne Jensen